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Haburová: 

Chcela by som sa pán primátor opýtať takú otázku. Keď ste si všimli všetci, že od Milhostova 

smerom na ulicu kpt. Nálepku, k vojenskému útvaru bola zrekonštruovaná štátna cesta ale 

nedotkli sa pri rekonštrukčných prácach kpt. Nálepku, predpokladám, že to je mestská 

komunikácia, potom pokračovali ďalej za tabuľou mesta. Chcem sa opýtať, že ak sa táto cesta 

zničí, kto ju bude opravovať?  Mesto Trebišov z našich daní alebo takisto tento investor, ktorý 

má na starosti cestu I. triedy.  

 

Ing. Kolesár: 

Táto cesta po ulici kpt. Nálepku je súčasťou štátnych  ciest, takisto nepatrí pod správu mesta. 

Bola rekonštruovaná už v minulom období, tam bola rekonštruovaná práve od železničného 

priecestia po koniec mesta, táto cesta je pod správou VÚC. Podľa našich informácií štátne 

cesty sú vlastne v extraviláne a práve preto bola tá cesta robená  len po  železničné priecestie 

a potom zase ďalej na obchvat na ruskovskú križovatku, cez nadjazd a vlastne pri nafte, 

niekde tam končí. Nie je to mestská komunikácia. Celé to územie kpt. Nálepku z dopravného 

pohľadu je nešťastné a očakávame všetci, aby ten obchvat, ktorý bol pripravovaný, ku 

ktorému sme sa vyjadrovali v územnom konaní a z ktorého troch variant nakoniec prešla 

štvrtá, aby už sa dostal aj do realizácie. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.11.2012 
 

 

 

 

 

 

 


